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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 19. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 26. srpnja 2023. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Pitam gradonačelnika da li će podržati inicijativu ekoloških aktivista Labinštine da se doktoru 
Lucijanu Mohoroviću, nedavno preminulom našem sugrađaninu da posebno obilježavanje. Mi 
smo mišljenja da bi trebali jednu ulicu ili trg na Labinštini nazvati njegovim imenom. Usko 
vezano za to je ideja koja je više puta za ovom govornicom se govorilo, o panelu za 
obavješćivanje o trenutnom stanju kvalitete vode, zraka, zemlje i mora. U današnje vrijeme 
vidimo, svjedoci smo ovih promjena koje se dešavaju na Zemaljskoj kugli i mislimo da je došlo 
vrijeme da građani Labinštine u svakom trenutku znaju kakva je kvaliteta zraka, vode i zemlje 
na ovom području. Naime, ne treba tu puno obrazlagati jer recimo, neki dan je prizemni ozon 
bio po maksimalno dozvoljenoj koncentraciji jako velik, a malo svi skupa proguglajmo pa ćemo 
znati što znači prizemni ozon kada je u većim količinama i kako utječe na zdravlje. Da imamo 
te informacije, promptne informacije, onda bi građani Labinštine navikli se i ponašali se u 
skladu s ovim što govorim.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
„Teško mi je na sve odgovoriti tako kratko. Biti ću brz i kratak. Doktor znanosti, pokojni Lucijan 
Mohorović., Grad Labin, svi mi zajedno, Gradsko vijeće, dali smo nagradu za životno djelo. 
Apsolutno podržavam, ne samo zbog toga, podržat ću, samo znamo procedure su malo 
drugačije, da polako počinjemo davati ulicama, ne samo ulicama, imena toponima po gradu 
Labinu i ostalim naseljima ljudima iz naše generacije, ljudima iz naših vremena. Nekako imamo 
nazive još iz doba drugog svjetskog rata ili nekih ranijih šezdesetih, sedamdesetih. Ali za to 
postoje procedure koje moraju proći i Komisije i Gradsko vijeće.“ 
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